

Date: 15/05/2024 Ref. 37/2024/CEO

Mr. Hamed Ahmed Ali, Chief Executive Officer Dubai Financial Market (DFM) Dubai, UAE

## Subject: <u>Board Resolution by Passing no (1) of 2024</u> <u>Dubai Islamic Insurance & Reinsurance PJSC -</u> <u>AMAN</u>

We are pleased to inform you that the Board of Directors of Dubai Islamic Insurance and Reinsurance - AMAN PJSC has adopted by passing decision number (1) of 2024 approving the draft financial statements for the first quarter of 2024, as at 31/3/2024, which will be reviewed and approved by the external auditor after his appointment at the general assembly meeting scheduled on 21/5/2024.

التاريخ: 2024/05/15

المرجع: 37 CEO / 2024 / 37

السيد / حامد أحمد على المحترم، الرنيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي - الامارات العربية المتحدة

## الموضوع: قرار بالتمرير رقم (1) لعام 2024 لمجلس إدارة شركة / دبى الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين – أمان ش.م.ع

نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة دبي الإسلامية للتأمين – أمان ش.م.ع قد إتخذ قرارا بالتمرير رقم 1 لعام 2024 بالموافقة على مسودة البيانات المالية للربع الأول لعام 2024 كما في 2024/03/31 ، وليتم مراجعتها وإعتمادها من قبل المدقق الخارجي بعد تعيينه في إجتماع الجمعية العمومية المحدد لها تاريخ 2024/05/21.

Best Regards,

والله ولي التوفيق،

Rached Diab CEO راشد دياب الرئيس التنفيذي

Samic Insurance & Reins

CC:

Emirates Securities and Commodities Authority, Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى:

هينة الاوراق المالية والسلع أبوظبي، دولة الإمارات العربيه المتحده